
 

 

PREGUNTES DE LA CIUTADANIA AL PLE MUNICIPAL - DESEMBRE 2023 
 
 
# PREGUNTA 1 

Nom  Rosa Aldave 

Formula la teva pregunta al Ple municipal 

Tinc vàries preguntes per fer: 

1. Regidoria Benestar Animal.  

M'agradaria saber quina partida pressupostària tenen per any i quins són els projectes o punts en què s' 
utilitzaran quests diners i recursos.  

2. Respecte a la fira animalista 

Quina partida es va utilitzar del pressupost i on podem trobar les factures de despeses i de l' empresa externa 
que es va contractar per organitzar-la.  

3. Per què no es va fer com altres localitats que es compta amb les associacions, entitats i voluntaris que 
organitzen totes les fires de la resta de Catalunya, les mateixes que es venen organitzant  des de 2016 aprox.  

Digueu-me per què no es va convocar una reunió prèvia oberta i basat en què es va menysprear a les 
organitzacions que treballem voluntàriament al municipi al contrari del que succeeix la resta de municipis de 
Catalunya?  

Quins van ser els paràmetres per escollir una empresa externa sense cap experiència en el món del rescat, 
benestar i nova llei animalista que no tenia ni idea i es va organitzar tan malament. 

 4. Per qui porti temes de Migració, contra el Racisme i la Xenofòbia.  

Voldria saber quins plans tenen de prevenció, diagnòstic, treball diari, etc etc. i on podria trobar los. Es faran 
sessions obertes perquè els activistes del propi municipi podem col·laborar o treballar o es faran contractacions 
de persones externes com s'ha fet sempre per omplir el buit sense donar cap oportunitat a les persones que hi 
som aquí?  

També voldria saber quina partida pressupostària esta indicada per aquest tema si existeix. Això de moment. 
Gràcies 

 

# PREGUNTA 2 

Nom  Alan Girón  

Formula la teva pregunta al Ple municipal 

Si el consistori aportarà alguna solució per als problemes que comporten els terrenys ocupats de l’antiga 
Maduixa i la vaca a Terra Nostra. 

 

# PREGUNTA 3 

Nom  Manuel Gutierrez  

Formula la teva pregunta al Ple municipal 
 
Urbanització Vallençana Baixa: a data 12/09/2022, es va aprovar el Exp. 2 /2022/PU. Els següents processos 
serien licitació i execució de les obres.  
 
La meva pregunta es: Si hi ha partida pressupostària per la licitació i execució de les obres? i quan començarien 
aquests processos? 

 

# PREGUNTA 4 

Nom  Manolo Ceacero  

Formula la teva pregunta al Ple municipal 
 
Primero de todo felicitar las fiestas a todos.  Mi pregunta es:  
- Si se van a poner ventiladores en las escuelas públicas de Montcada, para este próximo verano, ya que ha 
llegado a mis oídos por parte de la federación de AMPAS, que han hecho lotería ya que el ayuntamiento no los 
va a poner.  
- ¿Cuál es el presupuesto que tienen para la publicidad del año 2024?  

 



 

# PREGUNTA 5 

Nom  Victoriano Carmona 

Formula la teva pregunta al Ple municipal 
 
Queremos saber cuál es el motivo de no responder la instancia 2022029562. Los vecinos estamos muy 
preocupados por la fiesta ilegal que se organizó hace un año en el Apartahotel Montcada y no entendemos 
como no se nos concede una reunión y/o se nos da una respuesta por escrito.  
 
Queremos saber qué actuaciones se han hecho al respecto y en qué punto se encuentra el permiso que solicitó 
la empresa que organiza el evento. 

 

# PREGUNTA 6 

Nom  Marta Romaní   

Formula la teva pregunta al Ple municipal 
 
Pregunta dirigida a la Sra. Dámaris Sánchez, regidora de Comerç:  
 
És conscient que l’increment del preu dels lloguers, juntament amb l’increment de la taxa de residus està 
obligant a tres comerços del Centre Comercial El Punt a tancar i baixar les seves persianes?  
 
Creu que des de l’Ajuntament de Montcada i Reixac no es pot negociar o almenys intercedir en aquest 
increment dels lloguers (atesa la titularitat municipal, tot i que la gestió és realitzada per l’empresa Nictàlia)? 
 
Com valoren el tancament i la desaparició del teixit comercial dels barris de Mas Rampinyo i Mas Duran? 


